
PROTOKOŁ  Nr XXXII/2021 

z obrad  XXXII sesji korespondencyjnej Rady Gminy  Daszyna 
w dniu  10 lutego 2021 r. 

Punkt 1 porządku obrad 

     Przewodnicząca Rady –Beata Malarska otworzyła obrady  XXXII korespondencyjnej sesji Rady 
Gminy Daszyna. Poinformowała, że  w związku z wprowadzeniem na terenie całego kraju stanu  
epidemii oraz  w wyniku zmiany przepisów obecna XXXII sesja  Rady Gminy Daszyna zwołana 
została  w trybie  korespondencyjnym.   
     Radni otrzymali  projekty uchwał  wraz z uzasadnieniami.  Do materiałów załączone zostały 
imienne karty do głosowania.  
Radni mogli zgłaszad pytania  dotyczących projektów uchwał w  formie mailowej lub telefonicznej.  
Nie wpłynęło żadne pytanie. 
   Radni omówili projekty uchwał na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy Daszyna           
w dniu 5 lutego 2021 r. , które odbyło się w formie zdalnej. W dniu 8 lutego 2021 roku mailowo 
radni otrzymali  projekty trzech uchwał z poprawkami ustalonymi na wspólnym posiedzeniu komisji.   
  Wszyscy Radni przekazali koperty zwrotne z imiennymi  kartami do głosowania  zawierającymi  
wyniki głosowania nad poszczególnymi projektami uchwał. W  związku z powyższym 
Przewodnicząca stwierdziła kworum XXXII korespondencyjnej sesji, która jest   ważna do 
podejmowania uchwał -100% ustawowego składu Rady.  
    Porządek  obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłat. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   

w Daszynie do prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych w sprawach 
z zakresu świadczeo pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych 
na terenie Gminy Daszyna. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie   określenia szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze,                         
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 
trybu ich pobierania.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na częśd 
działki gminnej położonej w obrębie Daszyna, gm. Daszyna z dotychczasowym dzierżawcą, w 
trybie bezprzetargowym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu 
użytkowego          z dotychczasowym najemcą.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji w sprawie petycji-listu otwartego „ Alarm! 
STOP zabójczemu GMO-STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE!”.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie 
podjęcia uchwały dotyczącej sprzeciwu wobec jakiejkolwiek dyskryminacji mieszkaoców Gminy 
Daszyna i poddawaniu ich eksperymentom naukowym. 

9. Przyjęcie protokołów: Nr  XXII/2020, Nr XXIII/2020 i Nr XXXI/2020. 
10.   Zakooczenie obrad. 
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Głos zabrał Wójt Gminy –Zbigniew Wojtera: 
 
Pani Przewodnicząca, Pani Danusiu, Szanowni Radni, Drodzy Mieszkaocy! 
Jeżeli chodzi o przedmiotowe uchwały dotyczące dzisiejszych obrad sesji zostały przesłane                 
i omówione na wspólnym posiedzeniu komisji. Myślę, że jedną taką ważną rzeczą jest ustalenie 
stawek za opłaty za gospodarowanie odpadami i tutaj ustalenie tych stawek, właśnie za te opłaty. 
Jeżeli chodzi o ogólną sytuację dotyczącą odpadów, to myślę, że Paostwo śledzą media, które 
przedstawiają, że to jest bardzo poważny problem dla całego kraju. System, który został 
wprowadzony, nie funkcjonuje w sposób należyty, a ceny za te odpady są bardzo duże. 
W związku z tym musimy reagowad na to, co się dzieje, jeżeli chodzi o sytuację związaną                         
z odpadami. Udało nam się tutaj kontynuowad współpracę, jeżeli chodzi o odbiór z Zakładem Usług 
Komunalnych w Krośniewicach. Nadal będą od nas odbierali odpady i stawki za te odpady, są 
racjonalnie w stosunku do ościennych gmin w miarę do przyjęcia. Podwyżka, która została 
zaproponowana przez nas, jest  odpowiedzią właśnie na tą ofertę, która do nas wpłynęła i na tej 
podstawie zawrzemy umowę na  kontynuację odbioru tych odpadów z naszego terenu. 
Oczywiście, każda podwyżka, która jest przez nas stosowana jest, bardzo  odczuwalna, jeżeli chodzi 
o fundusze naszych gospodarstw i my dobrze o tym wiemy. Natomiast tą stawkę, którą 
zaproponowaliśmy w stosunku do innych gmin, jest niższa i powinna wystarczyd, żeby odbioru 
odpadów w ciągu  bieżącego roku dokonad. Sytuacja jest o tyle trudna, że są pewne opóźnienia w 
wydawaniu pozwoleo na odbiór tych odpadów. ZUK Krośniewice też borykał się z odbiorem tych 
odpadów, jeżeli chodzi o swoje wysypisko. Nie miał takiego pozwolenia, bo to pozwolenie też 
bardzo długo było wydawane, ale w grudniu zostało wydane. Ono obejmuje nie wszystkie jakby 
PKD, jeżeli chodzi o cały jakby zbiór odpadów, ale dotyczy jakby większości, które są zbierane                   
z naszego terenu. W związku z tym też ta cena jest dla nas racjonalnie niższa . Natomiast, tak jak 
powiedziałem, będziemy się starali, żeby w ramach tych stawek, które są ustalone, wystarczyło 
środków na odbiór w bieżącym roku, a co do przyszłości będziemy reagowali na to, co się będzie 
działo na rynku. No i oczywiście tutaj będziemy kibicowali wszystkim, którzy będą borykali się                 
z tymi tematami związanymi, ze zbiórką, tak, żeby te stawki były dla nas jak najniższe. Natomiast 
tak jak powiedziałem, cały system jest źle zbudowany, powoduje to wzrost kosztów zbiórki 
odpadów. Te opłaty, które są pobierane przez różne instytucje, są duże, w związku z tym ta ceno-
twórcza jednostka ostatecznie płacona przez mieszkaoca, jest bardzo duża. My jako gmina 
nie możemy z tego całego systemu wyjśd. Jesteśmy tutaj uporządkowani i przyporządkowani do 
całego systemu, w związku z tym te ceny się tak kształtują. W związku z tym proszę o zrozumienie 
wszystkich, że to nie jest jakby nasz wymysł, że my tutaj po prostu podwyższamy, w jakiś sposób te 
opłaty. Musimy starad się, żeby w ramach tych środków, które właśnie uzbieramy z tych opłat, 
nam wystarczyło na właściwe funkcjonowanie całego systemu czy tego, że po prostu ten odbiór 
odpadów będzie systematycznie dokonywany od naszych mieszkaoców. Tutaj też chcę powiedzied, 
że umowa z Zakładem Usług Komunalnych będzie podpisana do kooca roku. Także te 
harmonogramy będą też  obowiązywały już z góry w przewidziany sposób. Do tej pory było tak, że 
umowy zawieraliśmy na krótkie okresy właśnie ze względu na to, że była cały czas obawa, czy nam 
wystarczy środków na całoroczną zbiórkę. W ubiegłym roku nam się udało, że nie musieliśmy 
korygowad tych stawek. W związku z tym cały czas  ZUK odbierał od nas te odpady. W tym roku 
będzie to zagwarantowane całoroczną umową na odbiór, także to dla zapewnienia i dla 
uspokojenia tej sytuacji. My stosowne informację przekażemy  drogą pisemną, żeby wszyscy mieli 
informacje, że jest ta sytuacja z nową ustaloną stawką, ale to wiadomo, że tutaj mieszkaocy taką 
transmisję odbierają widzą to. Myślę, że ta informacja już będzie dostępna, żeby mieszkaocy o tym 
wiedzieli.  

  To, jeżeli chodzi właśnie o tą kwestię związaną z tymi opłatami.  Pozostałe sprawy dotyczące    
  porządku dzisiejszej sesji są już omówione, jeżeli chodzi o właśnie wysoką radę.  
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Natomiast, jeżeli chodzi o mieszkaoców, to są już jakby poszczególne sprawy, które dotyczą czy to 
działki, czy to  lokalu, który po prostu wiadomo, że jest w jakiś tam sposób zagospodarowany przez 
gminę i to są uchwały porządkujące pewien sposób funkcjonowania gminy. Tyle, jeżeli chodzi  tutaj 
tytułem wprowadzenia. Oczywiście, jeżeli w trakcie byłyby jakieś sugestie, pytania,  to jestem do 
dyspozycji. 
 
Przewodnicząca podziękowała Wójtowi za wypowiedź . 
 
Przedstawiła  wyniki głosowania nad poszczególnymi uchwałami: 

Punkt  2 porządku obrad    

uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia stawki opłat. 
Za podjęciem uchwały głos oddało –       7 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało   -  3  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                         5  Radnych 
 

Punkt 3 porządku obrad   

uchwała w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Daszynie do 
prowadzenia postępowania i wydawania decyzji administracyjnych  w sprawach z zakresu świadczeo 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Daszyna. 
Za podjęciem uchwały głos oddało –       15  Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało   -    0  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                           0  Radnych 
 

Punkt  4 porządku obrad  

uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie   określenia szczegółowych warunków przyznawania                  
i odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.  
Za podjęciem uchwały głos oddało –     15 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -   0 Radnych 
Od głosu wstrzymał się  -                            0 Radnych 
 

Punkt  5 porządku obrad 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na częśd działki gminnej 
położonej w obrębie Daszyna, gm. Daszyna z dotychczasowym dzierżawcą, w trybie 
bezprzetargowym. 
Za podjęciem uchwały głos oddało –       14 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -     0 Radnych 
Od głosu wstrzymał się  -                             1    Radny 
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Punkt  6 porządku obrad 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego  
z dotychczasowym najemcą.  
Za podjęciem uchwały głos oddało –       7  Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -   4  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                          4  Radnych 

Punkt 7 porządku obrad 
uchwała w sprawie przekazania petycji w sprawie petycji-listu otwartego „ Alarm! STOP zabójczemu 
GMO-STOP niebezpiecznej SZCZEPIONCE!”.  
Za podjęciem uchwały głos oddało -           15 Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -         0 Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                               0 Radnych 
 
Punkt 8 porządku obrad  
uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 10 grudnia 2020 roku w sprawie podjęcia uchwały 
dotyczącej sprzeciwu wobec jakiejkolwiek dyskryminacji mieszkaoców Gminy Daszyna                         
i poddawaniu ich eksperymentom naukowym. 
Za podjęciem uchwały głos oddało -          15  Radnych 
Przeciw podjęciu uchwały głosowało  -        0  Radnych 
Od głosu wstrzymało się  -                              0  Radnych 
 

Imienne karty z głosowania radnych będą opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Daszyna. 

Punkt 9 porządku obrad  

Radni nie wnieśli uwag  do protokołów: Nr XXII/2020, XXIII/2020 i XXXI/2020 

 
Punkt 10 porządku obrad  
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła XXXII korespondencyjną 

sesję Rady Gminy Daszyna. 

 

Protokołowała: 

D.Kaźmierczak 

 
 
 


